
BANKs digitala styrelsemöte 24-10-30 
Närvarande: Mats Hellstenius, Pär Bohman, Hans Levin, Rebecka Albertsson, Susanne 
Karlsson, Roland Andersson. 
 
 
 

1. Mötets öppnande. Ordförande Mats Hellstenius hälsade välkomna och öppnade 
dagens möte. 

 
2. Föregående protokoll. Protokoll från 24-09-03 godkändes och lades till handlingarna. 

 
3. Post in och ut: 

Från medlem ang hemsidan mm 
Från SKK ang medlemsavgifter 
Från SKK ang rasklubbstorg 
Från SKK ang medlemslistor 
Från SKK ang webinarium- beslutades att dessa inbjudningar ska läggas ut på FB i 
fortsättningen 
Från Sbak CS protokoll 
Från medlem, ansökan om bidrag för importhund 
Från medlem med förfrågan om ekonomiskt bidrag av importhund 

 
Till webbansvarig i CS ang hemsida 
Till medlem, svar på frågan om importhund 
 
 

4. Medlemsärende. Medlem är missnöjd och har tillskrivit klubben och haft synpunkter 
på olika saker. Mailväxling har skett och styrelsen beslutar nu att vi härmed lämnar 
detta ärende.  

 
5. Ekonomi. Vi har 52 234 kr 69 öre på kontot. Vi beslutade att göra en återbetalning av 

en medlemsavgift då detta medlemskap skulle vara gratis via valpköpare. 
 

6. Ansökan om ekonomiskt bidrag för importhund. Vi har fått in en ansökan från en 
medlem ang ekonomiskt bidrag för importhund. Underlaget har skickats till styrelsen 
och vi kan konstatera att hunden är ej besläktade med de svenska hundarna, den är 
inköpt och betald i Frankrike och nu registrerade SKK. Styrelsen beslutade att bevilja 
ett bidrag med 1000 kr för inlöp av denna hund enligt tidigare styrelsebeslut.  
 

7. Hemsidan. Sekreteraren ska skicka in lite uppdateringar och ber styrelsen att senast 
söndag kväll komma med kommentator och synpunkter på innehåll och förslag på 
förändringar. Vi söker ny webmaster och har ännu inte hittat någon lämplig för 
uppdraget.  

 
8. BB, nr 4 blir sista papperstidningen, oklart när manusstoppet är. Sekreteraren  tar 

reda på detta. MH tar kontakt med ordföranden i Franska BAN klubben för att skriva 
något till nästa tidning 



 
9. Årsmötet 2025. Enligt stadgarna ska detta äga rum mellan 1 februari och 15 mars. 

Styrelsen beslutade att även i år ha ett digitalt årsmöte. Förslag på datum 11/2, 18/2 
eller 11/3. SK tillskriver bo Ehlin och undersöker om han kan vara mötesordförandes 
igen.  
 

10. Avelskommittén. Har påbörjat arbetet med RAS men i dagsläget återstår en hel del 
jobb.  
 

11. Utställning 2027. BANK 30 år. Bank fira 30 år som klubb 2027 och SK föreslog en 
jubileumsutställning. Denna kan lämpligen äga rum i samband med någon av de 
utställningar som vår la ska ha. Styrelsen beslutade att BANK ska ansöka om 
utställning 2027. SK uppdrogs att ombesörja detta och ta kontakt med lämpliga la för 
samarbete. Ansökan om utställning skall ske 2 år innan tänkt utställning  
 

12. Övriga frågor.  
o Info: Basset-SM 2024 äger rum i basset syd 29/11 i Tingsryd 
o Vad kan BANK bidra med för att hjälpa till med att öka antalet drevdomare 

och viltspårdomare. En diskussion påbörjades och olika förslag luftades bla 
kring sponsring. Frågan kommer att lyftas igen.  

 

 
13. Nästa möte 10/12. 

 
14.  Ordförande avslutade mötet och tackade för engagemang. 

 

 


